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INTERPELACJA 

 

W związku z pojawiającymi się w przestrzeni publicznej informacjami dotyczącymi 

przekazania/sprzedaży/dzierżawy Fortu nr 44 Tonie wraz z otoczeniem zwracam się do 

Pana Prezydenta o dotrzymanie wcześniejszych deklaracji. 

W tym miejscu chciałbym przypomnieć odpowiedź Pana Prezydenta na moją interpelację 

udzieloną początkiem marca 2022 r. cytuję: „Po przejęciu nieruchomości planowane jest 

niezwłoczne przekazanie zewnętrznej części działki stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

będącej terenem zadrzewionym, w zarząd Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie. ….. 

Zgodnie z informacją Miejskiego Konserwatora Zabytków potencjalnie istnieje możliwość 

adaptacji zabytkowego zespołu na cele parkowo – rekreacyjne.” 

Osobiście nie mam nic przeciwko temu aby wydzierżawić, a najlepiej sprzedać zabudowania 

forteczne, jednak lokalna społeczność z dużą ulgą przyjęła informację o możliwości 

otwarcia tego terenu i utworzenia ogólnodostępnego publicznego parku lub parku leśnego. 

Dzisiaj Ci sami mieszkańcy czują się zaniepokojeni. 

Wiem, że dzierżawy opiniują radni z Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego w której też 

ja pracuję. Proszę aby ewentualne zagospodarowanie tej nieruchomości przez podmiot 

komercyjny dotyczyło budynków ewentualnie niewielkiej części zadrzewionej. Mieszkańcy 

w tym rejonie oczekują publicznego ogólnodostępnego terenu zielonego. 
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